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PROTOKÓŁ Nr XXIX/17 

SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA 

z 25 stycznia 2017 r. 

odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta w Kamiennej Górze 
 

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 15.45. 

 

Obecnych na Sesji – 21 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta (BM) Krzysztof Świątek. 

 

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski 

 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji 

 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący RM H. Różański. Przed rozpoczęciem realizacji 

porządku obrad Przewodniczący RM poprosił Pana Marka Dańczaka – Dyrektora Centrum 

Kultury w Kamiennej Górze i Szefa Sztabu WOŚP – o przedstawienie informacji o przebiegu 

XXV Finału Orkiestry na terenie Miasta. 

 

Marek Dańczak poinformował, że podczas obecnego Finału Orkiestry zebrano kwotę 

66.614,10 zł, a łącznie podczas 23 Finałów organizowanych w Kamiennej Górze już ponad 

1 mln zł. Śladem lat ubiegłych razem z miastem grali wolontariusze z Przedwojowa, Krzeszowa 

i Pisarzowic. W roku bieżącym zebrano najwięcej środków, było najwięcej darczyńców i przez 

Centrum Kultury przewinęło się w tym dniu najwięcej osób w porównaniu do lat poprzednich. 

Szef Sztabu podziękowania skierował w stronę władz miasta, wolontariuszy, wszystkich 

darczyńców i uczestników WOŚP i podkreślił wagę budowania kapitału społecznego przez 

obecność młodych ludzi w tym działaniu.  

 

Przewodniczący RM, w imieniu władz miasta, podziękował M. Dańczakowi za profesjonalną 

organizację WOŚP w Kamiennej Górze. 

 

Przewodniczący RM powitał radnych, BM, zaproszonych gości, mieszkańców 

i kamiennogórskie media. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 21 radnych na 21 ustawowego składu 

Rady, co stanowi quorum, przy którym RM może obradować i podejmować uchwały. 

 

 

Ad. 2 Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XXVII i XXVIII Sesji Rady Miasta. 

 

4. Wnioski, zapytania i interpelacje. 

5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami. 
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia w grupach przedszkolnych znajdujących się w strukturach przedszkoli 

publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Miejskiej Kamienna 

Góra. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra 

na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze – obszar „U”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Kamienna Góra 

na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miasta 

Kamienna Góra na 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zatrzymania procesu 

likwidacji linii kolejowej nr 330 przebiegającej przez obszar administracyjny Miasta 

Kamienna Góra. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności Rady w 2016 roku. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Budżetu Strategii i Rozwoju z działalności 

komisji w 2016 roku. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

z działalności komisji w 2016 roku. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z działalności komisji w 2016 roku. 

17. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych z działalności komisji 

w 2016 roku. 

18. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Regulaminowej z działalności komisji 

w 2016 roku. 

 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie Sesji. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu z XXVII i XXVIII Sesji Rady Miasta 

 

Przewodniczący RM poinformował, że Protokoły Nr XXVII/2016 i XXVIII/2016 były 

wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miasta. Dodał, że nie zostały do nich wniesione uwagi ani 

zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś zastrzeżenia? Uwag 

ani zastrzeżeń nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 4. Wnioski, zapytania i interpelacje 

 

Przewodniczący RM poprosił, aby radni swoją wypowiedź ograniczyli do 3 min. 

 

Radny Marek Białecki: 

1. Prośba o zaproszenie na następną Sesję RM nowego Komendanta KPP 

2. Pytanie, kiedy odbędzie się uroczyste otwarcie mostu łączącego ul. Spacerową 

z ul. Papieża Jana Pawła II? 
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Przewodniczący RM poinformował, że plan pracy RM na 2017 r. nie przewiduje wysłuchania 

sprawozdania z działalności KPP z uwagi na to, że taka była przedstawiona radnym niespełna 

rok temu. 

 

Radny Tomasz Baćko: 

1. Pytanie, czy po wizycie Naczelnika Urzędu Skarbowego, o co radny wnioskował 

podczas poprzedniej Sesji, BM byłby w stanie podjąć decyzję o rozreklamowaniu 

Kamiennej Góry jako miasta przyjaznego przedsiębiorcom? 

 

Przewodniczący RM wyjaśnił, że Naczelnik US nie widzi potrzeby uczestniczenia w Sesji 

RM, a do dyspozycji mieszkańców są pracownicy urzędu, którzy chętnie odpowiedzą na 

wszelkie pytania. 

 

Radny T. Baćko wyraził zdanie, że wielu ludzi młodych wyjeżdża z Kamiennej Góry nie 

widząc tutaj perspektyw i takie wystąpienie Pani Naczelnik może by ich zachęciło do 

pozostania i rozpoczęcia działalności gospodarczej. 

 

Przewodniczący RM podkreślił, że nie można zmusić do udziału w Sesji Pani Naczelnik 

i jeszcze raz zachęcił wszystkie osoby zainteresowane do szukania porad u pracowników 

Urzędu Skarbowego. 

 

Radny Zbigniew Nagórny: 

1. Podziękowanie za ujęcie w budżecie miasta na 2017 r. zadania „Przebudowa 

ul. Sportowej – dokumentacja projektowa”, co dało mieszkańcom nadzieję na remont 

tego odcinka drogi i uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w tym miejscu. 

2. Prośba o przedstawienie informacji n/t otrzymanej promesy z Aglomeracji Wałbrzyskiej 

na remont Centrum Kultury. 

3. Pytanie, na jakim etapie jest procedura zmiany nazw ulic w mieście w związku z ustawą 

dekomunizacyjną? 

4. Pytanie, na jakim etapie jest procedura związana z koniecznością dostosowania planu 

sieci szkół podstawowych do nowego ustroju szkolnego? 

5. Pytanie, na jakim etapie są rozmowy w sprawie przejęcia budynku po byłym dworcu 

PKP? 

6. Pytanie, jakie są dalsze plany modernizacji Zalewu? 

 

Radna Celina Róg: 

1. Pytanie, czy znane są (chociaż w przybliżeniu) koszty, jakie miasto będzie musiało 

ponieść w związku z likwidacją gimnazjów i utworzeniem ośmioletnich szkół 

podstawowych? 

 

Radny Janusz Jarosz: 

1. Pytanie, czy zgodnie ze wcześniejszym wnioskiem radnego, zamontowana będzie 

poręcz przy głównym wejściu do Ratusza? 

2. Prośba o powrót do tematu płatnych parkingów w mieście, a dokładnie do zwiększenia 

ilości miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych. Przy podejmowaniu uchwały 

w tym temacie, radny otrzymał zapewnienie, że ta sprawa będzie ponownie 

analizowana. 
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3. Prośba (i radnego i Rzecznika Osób Niepełnosprawnych) o wystosowanie pism do 

przychodni zdrowia na terenie miasta z prośbą o wyznaczenie miejsc dla osób 

niepełnosprawnych przy swoich budynkach. 

 

Radna Violetta Majak: 

1. Pytanie, czy w mieście są osoby bezdomne, a jeśli tak to o ilu wiemy i czy miasto im 

jakoś pomaga, zwłaszcza w ostatnich mroźnych dniach? 

 

Radna Zofia Kolat: 

1. Pytanie, jakie formy zimowego wypoczynku przygotowują miejskie placówki kultury 

dla dzieci na czas ferii zimowych? 

 

Radny Janusz Chodasewicz: 

1. Pytanie, czy BM posiada już koncepcję na reformę oświaty w mieście i kiedy radni 

zostaną z nią zapoznani? Prośba o wyjaśnienie, czy prawdziwe są informacje, 

że uczniowie Szkoły Podstawowej Nr 1 mają być podzieleni między dwa budynki – 

przy Pl. Kościelnymi i ul. Lubawskiej (dotychczasowy budynek Zespołu Szkół). 

2. Pytanie, kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie w mieście i czy zdaniem BM dobrze 

wywiązał się ze swoich obowiązków podczas trwającej zimy oraz jakie miasto ponosi 

koszty z tego tytułu? 

3. Pytanie, co z przetargami na remontu budynku Centrum Kultury? Czy odbędzie się 

trzeci przetarg i jakie w tej sprawie obowiązują nas terminy? 

4. Ponowne pytania o PSZOK i prośba o udzielenie odpowiedzi na interpelację 

z poprzedniej Sesji: 

a) kto odpowiada za nielegalne prowadzenie punktu? 

b) kto zwróci mieszkańcom 400 tys. zł za jego działalność? 

c) kiedy zostanie zamknięty ten punkt? 

- radnego nie satysfakcjonuje odpowiedź BM, w której informuje, że nie ma nic więcej do 

dodania w tym temacie. 

 

 

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami 
 

Informację w powyższej sprawie przedstawił BM – zał. Nr 2 do protokołu. W swojej 

wypowiedzi BM zawarł również odpowiedzi na powyższe zapytania radnych. 

 

Następnie BM odpowiedział na wnioski i zapytania radnych z poprzedniej Sesji, tj.: 

 

Radnej D. Walus i I. Placie: 

- sprawa przyłączy gazowych na ul. Jedwabnej i os. Antonówka – jest taka możliwość, 

ale uzależniona jest ona od zakładów gazowniczych (ich możliwości i planów); pomóc mogą 

zgłaszane wnioski mieszkańców w tej sprawie, a także wspólne działania miasta i wspólnot 

mieszkaniowych. Sprawa ta pokazuje, że przed gminą jest kilka ważnych tematów związanych 

z energią, np. chcemy wymienić całe oświetlenie w mieście, podjęte zostały działania w celu 

podłączenia kilku budynków w mieście do energetyki cieplnej (TAURON ENERGIA) i miasto 

chce dopłacać nawet indywidualnym odbiorcom do zmiany ogrzewania (również Aglomeracja 

Wałbrzyska walczy o środki na ten cel), będzie robiona sieć wodno-kanalizacyjna (w tym roku 

od ul. Ptasiej) i remontowana stara. 
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Radnemu A. Jasińskiemu: 

- sprawa remontu ul. Parkowej – pierwsze podejście pod remont tej ulicy w ramach współpracy 

polsko-czeskiej nie udało się, ale będziemy czynić następne kroki. Czesi zgadzają się na 

dofinansowanie ścieżek, ale dydaktycznych, a nie komunikacyjnych i stąd rozbieżności. 

 

Radnemu J. Chodasewiczowi: 

- sprawa remontu budynku CK – odpowiedź w informacji o pracy między Sesjami. 

 

Radnej V. Majak i J. Chodasewiczowi: 

- radni otrzymali na piśmie odpowiedź na swoje interpelacje z Sesji.  

  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia w grupach przedszkolnych znajdujących się w strukturach przedszkoli 

publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra Waldemar Woźniak. 

 

Radny J. Jarosz zapytał, czy uchwała będzie miała wsteczną moc obowiązywania – od 

1.01.2017 r.? 

 

Dyrektor Centrum Obsług odpowiedział, że uchwała po wejściu w życie przewiduje moc 

obowiązywania od 1.01.2017 r. 

 

Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie, w wyniku którego RM Kamienna Góra 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXIX/191/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w grupach przedszkolnych znajdujących 

się w strukturach przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna 

Góra – zał. Nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra Waldemar Woźniak. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra jednogłośnie, 

tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXIX/192/17 zmieniającą uchwałę w sprawie 

statutu Gminy Miejskiej Kamienna Góra – zał. Nr 4 do protokołu. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra na 

2017 rok 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Kierownik Wydziału Spraw Społecznych 

Arkadiusz Jaracz. 

 

Radna Z. Kolat przypomniała swój wniosek z roku ubiegłego, aby niewykorzystane środki 

z tej działalności (nie będące już środkami znaczonymi) przeznaczyć (przy wsparciu środków 

np. Urzędu Marszałkowskiego, czy Ministerstwa Sportu) na modernizację Zalewu, gdzie 

powinien w okresie letnim być otworzony basen, a w okresie zimowym sztuczne lodowisko. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby po zakończeniu roku takie 

środki zabezpieczyć w odpowiedniej klasyfikacji budżetowej i wykonać działania, o których 

mówiła radna. 

 

Radny Z. Nagórny zapytał ilu osobom w roku ubiegłym udzielono pomocy w ramach 

funkcjonowania Programu i zabezpieczonych w nim środków? 

 

Salę obrad opuściła radna I. Plata (obecnych 20 radnych).  

 

Kierownik Wydziału wyjaśnił, że Urząd Miasta współpracuje w tym zakresie z Poradnią 

Uzależnień i Współuzależnień od Alkoholu, Punktem Konsultacyjnym przy 

ul. T. Kościuszki 6 oraz MOPS-em. Następnie przytoczył zapisy z projektu uchwały mówiące 

o udzielonych formach pomocy. 

 

Radny M. Białecki wyraził zdanie, że mieszkańców interesują proste sprawy, jak otwarcie 

mostu do ul. Papieża Jana Pawła II, a nie takie „bzdety”, a osoby, które piją wiedzą gdzie mają 

się udać. 

 

Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie, w wyniku którego RM Kamienna Góra przy 

18 głosach „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XXIX/193/17 

w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra na 2017 rok – zał. Nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM ogłosił 10 min. przerwy. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze – obszar „U” 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Inspektor w Wydziale Mienia Ewa 

Rybińska. Dodała, że projekt uwzględnia stanowisko RM, która nie zezwoliła na 

funkcjonowanie w tym miejscu otwartych składów materiałów budowlanych oraz demontażu 

pojazdów wycofanych z eksploatacji. 

 

Radny W. Sobiechowski sprostował, że RM nie zgodziła się na funkcjonowanie otwartych 

składów magazynowych, a nie budowlanych. Jest to teren zalewowy i jeśliby składowano jakieś 

niebezpieczne materiały to istniałoby ryzyko katastrofy ekologicznej. 
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Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie, w wyniku którego RM Kamienna Góra 

jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXIX/194/17 w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej 

w Kamiennej Górze – obszar „U”– zał. Nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Kamienna 

Góra na 2017 rok 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Przewodniczący RM.  

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra przy 19 głosach 

„za”, 1 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XXIX/195/17 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Kamienna Góra na 2017 rok – zał. Nr 7 do protokołu 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady 

Miasta Kamienna Góra na 2017 rok 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Przewodniczący RM.  

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra przy 19 głosach 

„za”, 1 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XXIX/196/17 w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miasta Kamienna Góra na 2017 rok – zał. 

Nr 8 do protokołu 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zatrzymania procesu 

likwidacji linii kolejowej nr 330 przebiegającej przez obszar administracyjny Miasta 

Kamienna Góra 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Przewodniczący RM.  

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra przy 18 głosach 

„za”, 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XXIX/197/17 w sprawie 

rozpatrzenia petycji w sprawie zatrzymania procesu likwidacji linii kolejowej nr 330 

przebiegającej przez obszar administracyjny Miasta Kamienna Góra – zał. Nr 9 do protokołu 
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Ad. 13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności Rady w 2016 roku 

 

Sprawozdanie z działalności Rady przedstawił Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta – zał. 

Nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad. 14. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Budżetu Strategii i Rozwoju z 

działalności komisji w 2016 roku 

 

Sprawozdanie z działalności KBSiR przedstawiła jej Przewodnicząca rada Z. Kolat – zał. Nr 

11 do protokołu. 

  

 

Ad. 15. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej z działalności komisji w 2016 roku 

 

Sprawozdanie z działalności KGKiM przedstawiła jej Przewodnicząca radna C. Róg – zał. 

Nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad. 16. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z działalności komisji w 2016 

roku 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła jej Przewodnicząca radna I. 

Szczerbaty – zał. Nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad. 17. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych z działalności komisji 

w 2016 roku 

 

Sprawozdanie z działalności KSS przedstawiła jej Przewodnicząca radna D. Kurnyta – zał. 

Nr 14 do protokołu. 

 

 

Ad. 18. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Regulaminowej z działalności komisji 

w 2016 roku 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Regulaminowej przedstawił jej Przewodniczący radny 

Bogdan Wągrowski – zał. Nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad. 19. Sprawy różne 

 

Radna Z. Kolat podziękowała pracownikom Biura RM za współpracę. 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał Przewodniczącego RM, czy przeczytał swój projekt uchwały 

w sprawie planu pracy RM na 2017 rok? Wskazał na błędny zapis ust. 11 w planie pracy, gdzie 

mowa jest o uchwaleniu statutu Gminy, a ten został już przyjęty w roku ubiegłym. 
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Przewodniczący RM wyjaśnił, że chodzi o uchwalanie zmian statutu (m.in. podczas obecnej 

Sesji) i plan pracy w tym punkcie zostanie uzupełniony o słowo „zmian”. 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał następnie, gdzie w statucie jest zapis mówiący o tym, że radny 

ma 3 min. na wypowiedź? 

 

Przewodniczący RM wyjaśnił, że zgodnie z przepisami Przewodniczący RM prowadzi obrady 

i ustala czas wystąpień. 

 

Radny J. Chodasewicz stwierdził, że Jego wypowiedź nie była długa, ale Przewodniczący RM 

zawsze musi mieć jakieś uwagi co do Jego wystąpień. 

 

Przewodnicząca RM powiedział, że nie chodzi o licytowanie się czasem, ale o solidną pracę, 

której Jego zdaniem J. Chodasewicz nie chce wykonywać. 

 

Radna C. Róg stwierdziła, że wystąpienie radnego T. Baćki też trwało powyżej 3 minut 

i Przewodniczący RM nie wygłaszał takich uwag jak do radnego J. Chodasewicza. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że radny T. Baćko przemawiał dwa razy, stąd dłuższy czas 

Jego wypowiedzi. 

 

Radna R. Komorowska zapytała, czy ograniczony czas dotyczy jednego pytania, 

czy wszystkich łącznie? 

 

Przewodniczący RM wyraził zdanie, że określony czas wypowiedzi służy lepszemu 

porządkowi i sprawniejszym obradom, a to ile radny zada pytań w tym czasie nie jest istotne. 

 

Radny W. Sobiechowski stwierdził, że Komisje RM służą obszernym rozmowom 

i wyjaśnianiom różnych kwestii i na nie można zapraszać kierowników wydziałów UM. Sesja 

powinna służyć ostatecznym decyzjom, a nie powielaniu tego samego, a radni swoje 

zaangażowanie powinni pokazywać w terenie, a nie przed kamerami. 

 

Radny T. Baćko powiedział, że od początku kadencji wypowiada się merytorycznie, krótko 

i rzeczowo, dlatego stawianie Go jako przykładu nie jest Jego zdaniem odpowiednie. 

 

Radny J. Chodasewicz zaproponował, aby obrady RM odbywały się przez skypa, a radni 

z domu głosowali nad projektami uchwał. Po myśli niektórych wszystko by się odbyło po cichu 

i szybko. 

 

Radny A. Jasiński zauważył, że z powyższego dialogu może wynikać, że radni pracują dopiero 

na Sesji, a przecież z odsłuchanych wcześniej sprawozdań wynika jak dużo pracują radni na 

Komisjach. Zaapelował o zaprzestanie kampanii wyborczej przed kamerami na Sesji 

i wzajemne obrażanie się. 

 

Radny W. Sobiechowski podkreślił, że jeśli radny nie uczestniczy w posiedzeniu Komisji, 

gdzie omawiane są wszystkie sprawy będące przedmiotem Sesji, to w Jego gestii jest, aby przed 

obradami się we własnym zakresie zapoznać z materiałami i ewentualnie wątpliwości wyjaśnić 

w wydziale UM. Nikt nikomu nie broni rozmawiać, ale chodzi o merytoryczną dyskusję. 
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Radny R. Ostrowski poprosił radnych o zainteresowanie się pogłoskami krążącymi po 

mieście, jakoby miała nastąpić likwidacja szpitala w Kamiennej Górze. Nie można mówić, 

że to nie jest temat radnych Rady Miasta, bo dla mieszkańców muszą Oni trzymać rękę na 

pulsie. 

 

Radny Z. Nagórny zaapelował o to, aby nie siać niepokoju wśród mieszkańców, bo póki co 

nie zapadły żadne decyzje w tej sprawie, a właściciel, którym jest powiat, nie podjął żadnych 

kroków w kierunku likwidacji placówki. 

 

Radna C. Róg wskazała, że szpital jest 100% spółką powiatu i do to tego samorządu należą 

wszelkie działania w tym temacie.  

 

Przewodniczący RM powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby radny J. Chodasewicz 

zebrał wymaganą liczbę podpisów pod wnioskiem o odwołaniem Go z funkcji 

Przewodniczącego RM. 

 

Radny J. Chodasewicz odpowiedział, że nie musi tego robić, bo H. Różański jest już tak 

zmęczony, że sam złoży rezygnację z funkcji. Powrócił następnie do tematu szpitala 

i powiedział, że jest to bardzo ważna kwestia, którą Ktoś powinien wyjaśnić. Ludzie o tym 

mówią, a radni jako ich reprezentanci powinni dogłębnie sprawę wyjaśnić i wyraźnie 

zadeklarować swoją pomoc w tym temacie. 

 

Radny Z. Nagórny wyraził zdanie, że jeśli ktoś chce publicznie występować z tak ważnym 

tematem, to wcześniej powinien dogłębnie sprawę zbadać i zaczerpnąć informacji 

u wiarygodnych źródeł.  

 

Ad. 20. Zamknięcie Sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXIX Sesję Rady Miasta 

Kamienna Góra w dniu 25 stycznia 2017 r. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Poręba – Plasło     Przewodniczący Rady 

/-/ Henryk Różański 


